
SGP 
IN VERTROUWEN



1. LEVEN

Tweede Kamerverkiezingen 2021
Op 17 maart zijn er verkiezingen. 
We kiezen dan wie ons land mogen 
regeren en wie de baas zijn. Dat 
heet stemmen. Je kunt ook op de 
mensen van de SGP stemmen. Wat 
zij belangrijk vinden, kun je hier 

De SGP vindt dat alle mensen 
mogen leven. Oude mensen en 
jonge mensen. Maar ook baby’s 
in de buik van hun moeder. Soms 
worden zij gedood. Dat mag niet. 
Dat moet stoppen! De SGP wil 
het leven van alle mensen goed 
beschermen.Dat vinden wij het 
allerbelangrijkste punt.

De mensen van de SGP en veel 
andere mensen geloven in God. 
In de Bijbel staat dat je God lief 
moet hebben boven alles en je 
naaste als jezelf. De SGP vindt dat 
ook. Op veel scholen wordt de 
Bijbel gelezen. Dat is belangrijk en 
dat moet zo blijven.

2. SCHOOl



3. GEZIN
Bijna alle kinderen worden geboren 
in een gezin. Met een vader en een 
moeder. Dat is heel fijn. Je vader en 
je moeder zorgen voor je. Dat kost 
geld. Daar moeten ze hard voor 
werken.
De SGP vindt dat ouders meer geld 
moeten krijgen. Dan kunnen ze 
goed voor hun kinderen zorgen.

4. Politie

5. Zondag

Sommige mensen proberen iets 
te stelen. En sommigen rijden 
door rood. Dat is niet goed en dat 
is ook gevaarlijk. De politie moet 
daar goed op letten. Maar er zijn 
niet genoeg politieagenten.
Daarom wil de SGP meer politie.

Fijn hè, dat je na een drukke 
werkweek op zondag mag rusten 
en naar de kerk kan gaan. 
En God mag dienen, want dat is 
het belangrijkste! Veel mensen 
moeten de hele week hard 
werken.Op zondag is het tijd 
om te rusten.Dat is heel fijn en 
goed voor iedereen.Ook voor de 
mensen die in de winkels werken.



6. Joden
In de oorlog zijn er heel veel Joden 
vermoord. Dat is heel erg. 
Veel Joden wonen nu in Israël. 
Er zijn nog steeds mensen die de 
Joden kwaad willen doen. Er zijn 
ook landen die met Israël vechten.
De SGP wil het daarom voor Israël 
en de Joden opnemen.

7. Natuur
God heeft de aarde gemaakt. Hij 
heeft de mensen gevraagd om 
goed voor de aarde te zorgen. 
Wij moeten daarom goed voor 
planten en dieren zorgen. Het 
water in Nederland moet schoon 
zijn. Ook de lucht en de grond 
moeten schoon zijn. En natuurlijk 
gooien we afval in de prullenbak.

Helaas zorgen mensen vaak niet 
goed voor de aarde. Wij willen dat 
mensen wel goed voor de aarde 
gaan zorgen. Mensen moeten zich 
dan aan de regels houden. Die 
regels moeten niet te moeilijk zijn. 
Ook moeten die regels niet te veel 
geld kosten. De regels moeten er 
voor zorgen dat we goed voor de 
aarde zorgen.



9. Zorg
Ben jij wel eens ziek? Wat fijn dat 
er dan iemand voor je zorgt!
Door corona zijn er heel veel zieke 
mensen.
Dokters en verplegers moeten 
daarom hard werken.
De SGP wil dat zij daar meer geld 
voor krijgen.
Ook moeten er meer dokters en 
verplegers komen.

10. Vluchtelingen
Veel mensen vluchten naar Nederland.
Ze zijn in hun eigen land niet veilig.
Omdat er oorlog is, of omdat ze de Bijbel lezen.
De SGP vindt dat we deze mensen moeten helpen.
Soms komen er mensen die anderen kwaad willen doen
Die moeten we tegenhouden. 

8. Boeren en Vissers
Boeren en vissers doen heel belangrijk 
werk. Zij zorgen namelijk voor het 
eten op tafel. Dat eten moet goed zijn. 
Nederlanders moeten blij zijn voor alles 
wat de boeren en vissers doen. Boeren 
mogen een eerlijke prijs vragen voor 
hun producten. Zodat jij bij een boer bij 
jou in de buurt lekker verse producten 
kunt kopen. Bijvoorbeeld van de 
zorgboerderij!
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